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§ 1 Sammanträdets öppnande
Ordförande Anders Rickardsson hälsar alla välkomna och öppnar
sammanträdet.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkänns.

§ 3 Föregående protokoll
Protokoll från sammanträdet 30 oktober godkänns och läggs till
handlingarna.

§ 4 Val av protokolljusterare
Rådet beslutar att Anders Rickardsson och Suzanne Lindqvist juste
rar protokollet.
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§ 5 Tid för protokolljustering
Protokolletjusteras onsdag 29 november kl. 13:00 på förvaltningen.

§ 6 Ärenden till stadsdelsnämnden

Dnr NI 2023/942 Skrivelse om VR-glasögon i äldreomsor
gen

Petra, som är en av skribenterna, lämnar kort bakgrund till skrivel
sen. Gosia informerar om att förvaltningen ställer sig positiv till
skrivelsens förslag. Pensionärsrådet ställer sig bakom förvaltning
ens ställningstagande och framför önskemål om att få återkoppling i
ärendet. Gosia ger besked att rådet kommer att ges möjlighet att
delta i utvecklingsarbetet.

§ 7 Övriga handlingar

Protokoll från kommunstyrelsens pensionärsråds, KPR,
sammanträde 14 november.

Rådet har tagit del av handlingen.

Protokoll från Kungsholmens och Norra innerstadens råd
för funktionshinderfrågors sammanträde 23 oktober

Rådet har tagit del av handlingen.

§ 8 Information från förvaltningen

Återkoppling på fråga om Tryggt mottagande

Information har skickats ut per mejl inför mötet. Gosia informerar
om att Tryggt mottagande under 2023 är organiserat som i tidigare
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Östermalms respektive Norrmalms stadsdelsförvaltningar. Det vill
säga dels genom ett särskilt team i samarbete med Kungsholmens
stadsdelsförvaltning (gamla Norrmalm) och dels genom tryggt mot
tagande i hemtjänst egen regi (gamla Östermalm).

Från och med 2024 kommer tryggt mottagande att utföras av det
särskilda team som utgår från Kungsholmen för alla som beviljats
insatsen. Förvaltningen bedömer att det är positivt att samla kompe
tensen i ett team som redan har ett etablerat arbetssätt och samver
kan med bland annat vårdcentraler och primärvårdsrehab.

Rådet ställer fråga om vem som beslutar om insatsen. Gosia infor
merar om att det är biståndshandläggaren som fattar beslut om den.
Oftast ges insatsen till personer som inte haft hemtjänst innan och
som har ett stort behov av stöd och omsorg.

Rådet ställer fråga om hur insatsen och upplevelsen av den följs
upp. Gosia svarar att biståndshandläggare följer upp insatsen i hem
met efter ett par veckor. För regionens del ansvarar distriktssköters
kan för uppföljningen.

Rådet ser fördelar med att insatsen samlas hos en specialiserad en
het och tillstyrker förvaltningens planering.

Förvaltningens förslag om Seniordialoger på vård- och
omsorgsboenden

Förslaget har skickats till rådet inför mötet. Förvaltningen föreslår
att representanter från pensionärsrådet bjuds in dagtid till vård- och
omsorgsboenden som drivs i egen regi och på entreprenad inom
stadsdelsområdet för:

• att delta i aktiviteter och fikastunder tillsammans med de
boende

• ha dialog med verksamhetens ledning

Rådets representanter kommer därutöver att erbjudas att delta vid
verksamheternas anhörigmöten. Förvaltningen föreslår att seniordi
aloger genomförs två gånger per termin och boende under våren
2024 för att därefter utvärderas.

Rådets medlemmar har goda erfarenheter av olika former av möten
med äldreomsorgens verksamheter från tidigare Norrmalm respek
tive Östermalm och ser positivt på förvaltningens förslag. Petter
framför att förvaltningens förslag kan ses som en vidareutveckling
av de två tidigare stadsdelarnas olika mötesformer och att även poli
tiker från stadsdelsnämnden bör delta vid seniordialogerna.
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§ 9 Övriga frågor

Inga övriga frågor vid dagens sammanträde.
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§ 10 Gäster

Stadsdelsnämndens presidium

Stadsdelsnämndens presidium, ordförande Petter Martinsson (S),
1 :e vice ordförande Petra Gardos Ek (M) samt 2:e vice ordförande
Bo Magnusson (MP) besöker rådet tillsammans med stadsdelsdirek
tör Jesper Ackinger. Petter informerar om att en politisk prioritering
är att stärka den lokala demokratin och utveckla olika former för
medborgardialog. Det är också prioriterat att säkerställa att återta
gandena av vård- och omsorgsboenden till egen regi genomförs på
ett bra sätt. Arbetet med verksamhetsplanering för 2024 pågår och
Petter framför att det är viktigt att rådet ges möjlighet att ge inspel
till den planeringen.

Rådet framför att det kan upplevas svårt att kunna påverka som råd
givande organ genom de medel som står till buds i form av proto
koll och skrivelser. Rådet önskar mer återkoppling på hur deras syn
punkter och förslag tas om hand. Petra informerar om att nämnden
läser protokoll och skrivelser och sätter stort värde på rådets input.
Presidiet välkomnar att rådet tar kontakt för dialog kring former för
återkoppling.

Rådet ställer fråga om tidigare satsningar, som exempelvis Matlyf
tet, kommer att fortsätta. Gosia informerar om att Matlyftet fortsät
ter liksom olika satsningar på bland annat förebyggande och hälso
främj ande insatser.

Rådet framför att tillgången till lokaler är ett fortsatt problem för
föreningar. Petter återkopplar att nämnden är väl medveten om pro
blematiken och arbetar med frågan.

Ordförande tackar presidiet för deras deltagande och presidiet
tackar för inbjudan.

Boendeplanering för äldre

Charlotta Jaensson, strateg på äldreförvaltningen, presenterar sta
dens arbete med äldreboendeplanering. Charlottas presentation bil-

'äggs protokollet och motsvarar den information som gavs.

Rådet ställer fråga om hur många som står i bostadsförmedlingens
kö till seniorbostäder. Charlotta har inte den informationen men ska
undersöka frågan. 1

Rådet ställer fråga om möjlighet till ombyggnation av befintliga fas
tigheter som alternativ till nybyggnation. Charlotta informerar om
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att det görs inventering av fastigheter, till exempel kontorsfastig
heter, som skulle kunna byggas om eller eventuellt rivas för att ge
plats för äldreboenden.

§ 11 Kommande sammanträden:
Cecilia skickar ut en lista med sammanträdestider för 2024 tillsam
mans med protokollet.

§ 12 Mötet avslutas
Ordförande avslutar mötet med att rikta ett särskilt tack till de avgå
ende rådsmedlemmarna Agneta Granstrand, PRO Norrmalm, och
Agneta Liljedahl, SPF Seniorerna Engelbrekt för deras insatser i rå
det.

Sekreterare: Cecilia Werge (cecilia.werge@stockholm.se)

~W~ fJtf//&ibddlll
Anders Rickardsson J:s~zanne Lindqvist/ •
Ordförande Vice ordförande

Bilagor

Presentation boendeplanering för äldre
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